
  
HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB 

Referat fra Klubbtjenestekomiteen 

 

Møtetid:  Kl. 18.30-20.00 30. august 2022 

Møtested:  Hønefoss Bru 1 D, hos Anne-Lise og Dagfinn 

Komitemedlemmer:  

Anne-Lise Rian, Dagfinn Rian, Endre Erlandsen, Olav Simon, Ingrid Solberg, Stein 

Tore Paulsen, Ragnvald Lien, Anton Gomnæs, Parviz Salimi, Tove Mjøen Eilertsen, 

Bjørn Solhjem 

Tilstede: Anne-Lise Rian, Dagfinn Rian, Ingrid Solberg, Olav Simon, Stein Tore Paulsen, 

Bjørn Solhjem 

Ikke tilstede: Endre Erlandsen, Ragnvald Lien, Anton Gomnæs, Parviz Salimi, Tove Mjøen 

Eilertsen 

Referat til: Komiteen, president Hanne Witsø, komiteledere Svein Eystein Lindberg, Thor 

Andersen og Hanne Sommerstad samt programansvarlig Stein Tore Paulsen. 

 

0. Forrige referat: 

- Forslagene om program er nå tildelt ansvarlig person i komiteen og meddelt 

programansvarlig. Når det gjelder forslaget om Reni Karoline Odden så er hun 

frivilligkoordinator - ikke flyktningekoordinator. 

- Forslaget om RNF/Terje Dahlen har også den andre klubben. Stein-Tore inviterer oss til 

deres møte. 

- Det vil likevel ikke bli satt opp liste over hvem som skal rigge i forkant av møtene på 

hotellet, det er bedre at førstemann i komiteen som kommer gjør det. Flere av komiteens 

medlemmer er sjelden på møter. 

- Ellers nevnes det at siden Olav Simon nå er sekretær, blir han med i denne komiteen mens 

Viera går over i Samfunnskomiteen. 

 

Saker ihht. agenda fra Hanne W.: 

1. Forslag til møteprogram fremover, inkludert forslag til program vi kan ha felles med 

Hønefoss-Ringerike. 

- Det kom opp kun ett forslag; besøk på Utøya og minnestedet på kaia. Ansvarlig Anne-

Lise. Dette kan gjerne være felles med naboklubben. 

Årets rakfisklag blir 25. oktober på Benterudstua. Dette er sammen med naboklubben, og 

det er vi som har arrangøransvaret i år. 

 

2. Club Visioning 20. september. Hvilke forventninger har dere til dette? Se for øvrig vedlegg 

med informasjon om CV. (Det legges opp til CV én kveld, med litt utvidet møtetid.)  

- Vi har forventninger om at dette kan gi klubben et løft i engasjement og aktiviteter. Vi 

mener at en betingelse for å lykkes er at vi klarer å mobilisere flere av medlemmene enn de 

som vanligvis er på møtene, og foreslår at det gjøres en innsats for å kontakte alle i god tid 

for å få til dette. Om det er presidenten eller komiteleder – eller andre – som gjør dette er av 

underordnet betydning. 

 



 
 

3. Forslag til aktiviteter sammen med Mia utvekslingsstudent. 

- Komitemedlemmene er positive til å ta henne med på aktiviteter. Det ble nevnt bl.a. 

konserter og ishockeykamper, men vi ønsker gjerne tilbakemelding på hva hun selv ønsker 

og har interesse av. Dette må følges opp kontinuerlig. 

 

4. Forslag til årets rotarianer, med begrunnelse. Har noen noe forslag? 

- Nei. 

 

 

Takk for hyggelig komitémøte hos Anne-Lise og Dagfinn, og en nydelig nybakt eplekake med is 

      

 

 


